
Suomen AA, Etelä-Suomen alueen aluekokous Sopu-ryhmän tiloissa  
osoitteessa Sibeliuksenkatu 4, Lohja sunnuntaina 17.5.2015 kello 17:00. 
Läsnä: Markus, pj. AA-ryhmä 12, Kirsi, siht. AA-ryhmä 12, Harri Sopu, Risto Karjaa, Rami Karjaa, 
Rami Sopu, Ertsi Vihdin Ihme, Tuula Vihdin Ihme. 
 
PÖYTÄKIRJA 
 
1a. Järjestävän ryhmän tervetuloa sanat 
Sopu-ryhmän Harri lausui alueen kokouksen osallistujat tervetulleiksi ja luki tyyneysrukouksen. 
 
1.b Kokouksen avaus (alueen puh.joht.) 
Puheenjohtaja Markus avasi kokouksen klo 17.02. 
 
2.  Asialistan hyväksyminen kokouksen työjärjestykseksi 
Todettiin, että nettiversion jälkeen asialistaan oli tehty korjauksia. Kokouksessa jaettu asialista 
hyväksyttiin työjärjestykseksi. 
 
3. Edellisen kokouksen pöytäkirjan hyväksyminen 
Käytiin keskustelua kohdan 5. sisällöstä ja päätettiin, että viimeisestä lauseesta poistetaan sana 
yksimieliseen. Täten kirjataan Etelä-Suomen alueen kanta, vaikka kokous ei ollutkaan yksimielinen. 
 
4. Ryhmäedustajien toteaminen 
Todettiin, että paikalla oli 8 henkilöä, joista 4 edustajaa neljästä eri ryhmästä sekä Rami SAAP:n 
edustajana. Puheenjohtaja antoi kaikille läsnäolijoille puheoikeuden.  
 
5. SAAP:n edustajan puheenvuoro (Harri, Rami) 
Harri oli estynyt saapumasta kokoukseen, joten Rami käytti SAAP:n puheenvuoron.  
Rami kertoi, että vuosikokouksen jälkeen on ollut ainoastaan yksi, järjestäytymistä käsittelevä kokous, 
jossa valittiin varapuheenjohtajaksi Ave Lahdesta, puheenjohtajana toimii Timppa Espoosta. 23.–24.5. 
Bergvikissä on seuraava kokous, jossa uudet Palvelun jäsenet tutustuvat toisiinsa.  
Kanta-Hämeen ehdotus Menettelytapatoimikunnalle erityisryhmien poistamisesta ryhmäluettelosta 
aiheutti keskustelua. Todettiin, että on ennenaikaista reagoida ehdotukseen ja että luotamme siihen, että 
Menettelytapatoimikunta osaa tehdä asiassa perinteiden mukaisen päätöksen.   
 
6. SAAK:n edustajan puheenvuoro (Reka, Masa) 
Kustannuksen edustajaa ei ollut paikalla, mutta Reka ja Masa olivat lähettäneet Ramin mukana 
kokoukselle tiedotteen. Rami luki tiedotteen jonka sisältö oli seuraavan lainen: 
Kustannuksen kokous pidettiin uudistuneella kokoonpanolla 9.5.2015 Tikkurilassa. 
Lahden vuosikokous onnistui hyvin sekä teknisesti että taloudellisesti. 
Taloustilanne on hyvä. Ryhmien tuki 4 kk 1000 € suurempi kuin 2014. 
E-kirjojen taitto on suoritettu. Tervetuloa-Opas AA:han (hinta 4,90) ja 12+12 (hinta 9,90) ovat 
ostettavissa sivuiltamme. Uusi palveluopas on saatavilla hintaan 4,00 €. Sitä myytiin hyvin Lahdessa. 
Language of Heartin painatusasian pitäisi selvitä viimeistään syksyn Euroopan palvelukokouksessa 
Yorkissa. Toimisto on auki koko kesäajan pois lukien Juhannusaatto. Liperin kesäpäivät pidetään 24.–
26.7. Kustannuksen jäsenten vastuualueet jaettiin ja Etelä-Suomen alue kuuluu puheenjohtaja Rekalle 
ja Masalle. Tavoite on, että kullakin alueella pyrittäisiin käymään ainakin kerran vuodessa, mikäli 
kutsutaan. Pyynnön voi esittää AA-toimistolle tai Kustannuksen edustajille. Saapuneita kirjeitä ei ollut. 



Seuraava Kustannuksen kokous on elokuun lopulla. 
 
7. MPV:n puheenvuoro 
Ei ollut paikalla.  
 
8. Alueen Tiedotusyhdyshenkilön valinta (ryhmien ehdotusten perusteella) 
Ryhmillä ei ollut valmiina ehdotusta, mutta kokous valitsi Sopu-ryhmän Ramin 
tiedotusyhdyshenkilöksi.  
 
9. Ryhmien kuulumiset 
Sopu-ryhmä: Ryhmä toimii aktiivisesti kolme kertaa viikossa. Osallistujia 15–25/kokous. Tulokkaita 
on ollut melko mukavasti. Osa on saanut kiinni raittiudesta, osa ei. Perjantaina 29.5. Vuosipäivät 1, 2, 
3, 4 ja 22v. Sanomansaattoa on ollut Päihdeklinikalle ja Sanaskodin katkolle. Ryhmä on mukana myös 
Sanaskodin Siuntion yksikön sanomansaatossa, mikäli se lähtee toimimaan, sekä Lohjalle perustetussa 
Tiedotus / sanomansaattotoimikunnassa. Toimikunnan tarkoituksena on huolehtia sanomansaatosta 
Lohjan alueen hoitolaitoksiin ja Päihdeklinikalle.  
Vihdin Ihme-ryhmä: Palveluhalukkuus ryhmässä ei ole hyvä. Terapiatehtaalla on käyty 
sanomansaattotehtävissä. Alueella on Karviaisen itsemurhien ehkäisypäivä. Ertsi on lupautunut 
esiintymään tilaisuudessa. Ryhmän talous on kunnossa. Kirjallisuusostot on ryhmän isoin tukimuoto.  
AA-ryhmä 12: Ryhmä kokoontuu maanantaisin, paikalla yleensä yli 10 henkilöä. Ryhmän vetovuoroja 
on pyritty jakamaan. Talous on kunnossa. Tukea on annettu Lohjan syyspäiville 2016. Ryhmä on 
varannut kesäkuun Sanaskodin tiedotustilaisuusvuorot.  
Karjaan ryhmä: Torstaisin on suljettu ryhmä paikalla n. 10–15 henkeä. Lauantaisin avoin, kävijöitä 
n. viisi. Talous: 0 tilanne, ei maksamattomia laskuja. Parillisten viikkojen tiistaisin käydään 
Tammisaaren katkolla. 
 
10. Muut esille tulevat asiat 

10.1 Alueen web-sivujen päivitys alueen yhdyshenkilöiden osalta. Markus tekee päivityksen. 
Yhdyshenkilöt antoivat suostumuksena puhelinnumeroidensa julkaisuun sivuilla. 
10.2 Lohjan Syyspäivät 2016: 

 – Järjestelyt etenevät aikataulun mukaisesti. 
– Syyspäivien tilille FI26 5236 0420 1391 36 Suomen AA:n Syyspäivät 2016 ryhmät voivat 
laittaa tukensa niin halutessaan. 
10.3 Keskusteltiin Neutec-sivuista. Markus muuttaa käyttäjätunnuksen ja salasanan ja toimittaa 
uudet Sopu-ryhmän Ramille ja Kirsille. 

 
11. Seitsemäs perinne 
Kokouksen lipas 38 €. Saldo 147 €. 
 
12. Seuraava kokous 
Päätettiin pitää 9.8.2015 klo 17.00 Sopu-ryhmän tiloissa. 
 
13. Kokouksen päättäminen 
Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 18.50. 
 
 
Muistiin merkitsi Kirsi 


